

INTERNSHIP FEEDBACK FORM
HISTORY 486
CONCORDIA UNIVERSITY

Please take a few minutes to evaluate the performance of the student intern from the History Department at Concordia. Your comments will help us to provide feedback to the student, evaluate their performance for the internship, and improve the quality of internships in the future. Your feedback will remain confidential.

Please add additional sheets if necessary.

Name of intern: _____

1. What tasks did the intern perform for your organization? How was the quality of his/her work? What were the intern's strengths and weaknesses?

2. Would you be willing to take another intern from Concordia in the future? How could the internship be improved?

Name of supervisor:

Date:

FORMULAIRE DE RÉTROACTION SUR LE STAGIAIRE
Cours HIST 486 : stage en histoire appliquée
UNIVERSITÉ CONCORDIA

Remarque : Le masculin est utilisé pour faciliter la lecture.

Veillez prendre quelques minutes pour évaluer le rendement du stagiaire de notre Département d'histoire. Nous nous servirons de vos commentaires pour donner à l'étudiant une rétroaction, évaluer son rendement en tant que stagiaire et améliorer la qualité des prochains stages. Vos commentaires demeureront confidentiels.

Au besoin, ajoutez des feuilles.

Nom du stagiaire : _____

1. Quelles tâches le stagiaire a-t-il effectuées pour votre organisation?
Comment qualifieriez-vous la qualité de son travail? Quelles étaient ses forces et ses faiblesses?

2. Seriez-vous prêt à accueillir un autre stagiaire de l'Université Concordia à l'avenir? Comment pourrait-on améliorer ce stage?

Nom du superviseur :

Date :